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WGOŚ.0003.13.2024 

 

Pani 

Jolanta Kącka 

Radna Rady Miasta Ciechanów 

 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 24 października 2024 r. informuję, że 

zostały wykonane zgłoszone prace pielęgnacyjne w Parku im. Marii Konopnickiej. 

Należy jednak zauważyć, że wszystkie prace w zakresie utrzymania zieleni 

generują koszty. Dlatego zwracamy uwagę na wystąpienie radnego Jerzego Rackiego 

– przewodniczącego klubu radnych PiS, który podczas ostatniej sesji Rady Miasta 

Ciechanów postulował wdrożenie ograniczeń w wydatkach na zieleń. 

 

 

Z up. PREZYDENTA MIASTA 

/-/ Adrianna Saganek 

 

SEKRETARZ  MIASTA 

 


